
STRÄDELÄNGAN Ekonomisk Förening 
Styrelsemöte 2020-05-10 

 

Närvarande: Bo Hallin, Christer Fahlström, Erik Ljunbertz, Johanna Szemenkar 
Remgard, Marjanna de Jong, Oskar Lärn, Lotti Rosenkvist 
Frånvarande: Liza Lang 

 

  
2 Andelar 

Bo Hallin påpekar inför årsmötet att vårt tidigare styrelsebeslut, att föreslå 
årsmötet möjligheten att vara ”Stödjande medlem”, skulle innebära stora 
problem med att bli av med de andelar, som är till salu. Vi beslutar via mail 
enhälligt att riva upp detta beslut.  
 
Det håller jag med om också: beslutet om stödjande medlemskap kan rivas. 
Marjanna 
 
Den sön 10 maj 2020 kl 09:20 skrev Erik Ljungbertz 
<el.dalby@gmail.com>: 
Även jag anser att vi bör riva upp beslutet. 
/Erik  
 
Den sön 10 maj 2020 06:44lottirosenkvist <lottirosenkvist@telia.com> 
skrev: 
Jag tycker att skälen är tungt vägande för att riva upp beslutet. / Lotti  
 
 
 
Instämmer! 
 
Johanna Szemenkar Remgard 

 
 
10 maj 2020 kl. 12:08 skrev Christer Fahlström <christer@fahlstrom.nu>: 
 
Hej alla! 
 
Instämmer helt med tanke på att vi har 15 andelar utan ägare och ett 
trettiotal 
till försäljning. Då skulle vi förr förbättra villkoren för andelsägare? Och 
därmed 
få det lättare att förmedla/sälja andelar. 
 
Christer 
 
Hej Jag håller med i denna fråga.  
//OL 
 

 

 

Vid protokollet: 
Lotti Rosenkvist 


